
1 

 

P R O T O K Ó Ł  NR XLIII/17 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 25 maja 2017 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej  

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/  Rajewska – Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 13.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  

Następnie Burmistrz Kożuchowa wręczył zaproszonym gościom stypendia za osiągnięcia 

w dziedzinie sportu oraz zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem kultury. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z działalności P.U.K. USKOM za 2016 rok, plany remontowe i inwestycyjne na 

2017 rok. 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   5.1. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XLIII/1/17 

   5.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

XLIII/2/17 

   5.3. przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. /numer druku XLIII/3/17 

   5.4. uchwalenia programu polityki zdrowotnej – Program szczepienia profilaktycznego 

przeciwko grypie dla osób po 65 roku życia. /numer druku XLIII/4/17 
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   5.5. bezprzetargowej dzierżawy i najmu nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów. /numer druku XLIII/5/17 

   5.6. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/6/17 

   5.7. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/7/17 

   5.8. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/8/17 

   5.9. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/9/17 

   5.10. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLIII/10/17 

6. Sprawy różne. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLII. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2. 

Trojanowski Sławomir – Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych USKOM, przedstawił 

sprawozdanie z działalności P.U.K. USKOM za 2016 rok, plany remontowe i inwestycyjne na 

2017 rok. /Sprawozdanie w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Trojanowski 

Sławomir – Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych USKOM, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji omówiono przyłączenie sieci wodno-kanalizacyjnej przy ulicy 

Kwiatowej i Chabrowej. Poproszono o przekazanie do Biura Rady kopii bilansu i rachunku 

wyników zatwierdzonych przez Radę Nadzorczą Spółki do zapoznania się przez radnych Rady 

Miejskiej. Następnie zauważono, że podczas planowania harmonogramu inwestycji wodno – 

kanalizacyjnych wskazano, że inwestycja przy ulicy Kwiatowej i Chabrowej powinna być 

zrealizowana ze środków własnych spółki, więc w przypadku nie otrzymania dofinansowania ta 

inwestycja powinna być zrealizowana. Następnie stwierdzono, że mieszkańcy powinni mieć 

świadomość zagrożeń wynikających z realizacji inwestycji, ponieważ między innymi w wyniku 

realizacji zaplanowanych inwestycji na kwotę 20 000 000,00 zł., taryfa opłat za wodę może 

zostać podwyższona. Zauważono również, że wszystkie inwestycje związane z budową 

kanalizacji będą odbywać się na terenie miasta, a nie na terenach wiejskich przez co mieszkańcy 

tych terenów mogą czuć się pominięci. Podczas dyskusji oznajmiono, że miejska aglomeracja 
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musi zostać uporządkowana w pierwszej kolejności, ponieważ Gmina może zostać ukarana 

wysoką grzywną za brak kanalizacji w mieście, a nie za jej brak na terenach wiejskich. Zapytano 

o szanse wymiany przyłącza wodno – kanalizacyjnego na odcinku od ujęcia wody do SUW-u 

w Mirocinie Średnim oraz o poprawę jakości wody w Mirocinie Dolnym i w Studzieńcu. 

Oznajmiono, że wymiana przyłącza w Mirocinie Średnim jest już realizowana, natomiast 

poprawa jakości wody na terenach wiejskich będzie wykonywana doraźnie.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami oraz zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia zgłoszone przez 

radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 30 marca oraz  

27 kwietnia 2017 r.. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – 

sołtys Sołectwa Mirocin Dolny.  

Podczas dyskusji omówiono zatrudnienie nauczycieli w szkołach podstawowych na 

terenie Gminy Kożuchów oraz przebieg spotkania z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

  

Do pkt. 4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej.  

 W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Perdian Halina - 

radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Brzezińska Barbara – radna 

Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław – 

radny Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych 

USKOM. 

Cyt.: 

Jelinek Marcin - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. Wg. wstępnych zapowiedzi w miesiącu kwietniu br. miał powstać harmonogram utwardzeń 

i remontów dróg na terenach sołectw. Zaś pierwsze prace miały być wykonywane w maju. 

W związku tym, że do dnia dzisiejszego nie ma jeszcze harmonogramu, zaś prace nie ruszyły 
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i najprawdopodobniej ruszą dopiero w wakacje, w związku z kilkakrotnym zgłaszaniem 

dokonania naprawy drogi na działce nr 241 w Książu Śląskim proszę o poinformowanie Pani 

Anny Wolańskiej - Buchta zam. w Książu Śląskim o zaistniałej sytuacji, bowiem osobiście 

w marcu, na podstawie informacji od Pana Burmistrza zapewniałem, że w maju powinny ruszyć 

już te roboty.  

2. Proszę o interwencje i pozytywne rozwiązanie sprawy dotyczącej wniosku o mieszkanie dla 

Pani Bagińskiej, zamieszkałej w Książu Śląskim, sprawa była zgłaszana w grudniu zeszłego roku 

i do dzisiaj niestety z różnych przyczyn nie została załatwiona pozytywnie, a mając na uwadze, iż 

upłynęło od zgłoszenia już pół roku proszę o jednoznaczne określenie sytuacji i określenie czy 

sprawa może zakończyć się pozytywnie dla mieszkanki. 

3. Od dłuższego czasu na stronie www naszej gminy przestały pojawiać się informacje o sesjach, 

komisjach czy dyżurach radnych. Proszę o dopilnowanie tego faktu by mieszkańcy byli 

informowani o pracy Rady Miejskiej. Ostatnie tego typu informacje umieszczane były dwa 

miesiące temu. Przestały być również umieszczane w BIP-ie projekty uchwał. 

4. W związku z planowanym w tym roku zakończeniem prac projektowych (informacja z dnia 

24 maja br. ze spotkania komisji wspólnych Rady Miejskiej) w zakresie dwóch zatok 

autobusowych w Studzieńcu, proszę o ich wpisanie do projektu budżetu na rok 2018 (wniosek 

budżetowy). 

 

Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

 

cyt.: 

5. Panie Burmistrzu, w imieniu mieszkańców bloków mieszkalnych przy ulicy Kościuszki 

wnioskuję o przeprowadzenie remontu dróg osiedlowych wraz z parkingiem. Ponadto wspieram 

mieszkańców w ich staraniach o zainstalowanie oświetlenia pomiędzy blokami. Historia starań 

o wyżej wymienione inwestycje jest długa i dobrze udokumentowana. Już na początku 2015 roku, 

czyli 2 lata temu, mieszkańcy napisali petycję do burmistrza w sprawie oświetlenia, podpisało ją 

ponad 100 osób, złożyli ją i otrzymali zapewnienie, że inwestycja zostanie ujęta w budżecie na 

2016 rok. O remont dróg osiedlowych i parkingu na ulicy Kościuszki wnioskowano w obszernej 

interpelacji z 24 maja 2016 roku w związku z remontem i przebudową ulicy Młynarskiej 

i przyległych. Nadmieniam, że mieszkańcy przestrzeni pomiędzy blokami na Kościuszki w żaden 

sposób nie skorzystali z remontów przeprowadzonych na osiedlu. Proszę o uwzględnienie 

sugestii wynikających z mojej interpelacji.  
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Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

6. Poprawić oznaczenie oznakowania wjazdu i wyjazdu dla autobusów szkolnych na ulicy 

Chopina (do Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kożuchowie). 

Niezgodzki Jacek – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

7. Proszę o interwencję w sprawie uprzątnięcia działki nr 87/2, znajdującej się przy 

skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 290 i powiatowej 1053F w sołectwie Radwanów. Powyższa 

działka jest zarośnięta i utrudnia bezpieczny przejazd oraz stwarza duże zagrożenie w ruchu 

drogowym. Proszę o potraktowanie sprawy jako pilna. 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

8. Proszę o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wycięcie trawy i naprawę 

zapadniętego chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 296 w Stypułowie. Chodnik jest zapadnięty 

od nr 140 do nr 146. 

9. Proszę o zamontowanie kosza na śmieci przy przystanku autobusowym koło stawu. 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej         

cyt.: 

10. Proszę o zamontowanie siłowni zewnętrznej „Pod chmurką” na skwerku przy ulicy 

Spacerowej (tam gdzie stał kiosk ruchu). 

11. Proszę o przeniesienie tablicy informacyjnej z planem miasta, która obecnie znajduje się na 

ulicy Garbarskiej na ulicę Rynek (w centrum miasta).          

 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

12. Naprawa chodnika, który znajduje się wzdłuż muru obronnego z ulicy Obywatelskiej 

w kierunku ulicy Limanowskiego. 

13. Naprawa nawierzchni ulicy jw. 

14. Naprawa studzienki burzowej na ulicy Mickiewicza na odcinku miedzy ulicą Daszyńskiego, 

a Legnicką (studzienka od dłuższego czasu pozostaje ogrodzona ale prace do tej pory nie zostały 

zakończone). 

15. Wykonanie remontu ulicy Głogowskiej (nawierzchni ulicy i chodników). 
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Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

16. Wyjazd z ulicy Limanowskiego w kierunku ronda – wycięcie krzaków, które utrudniają 

widoczność wyjazdu w lewo. 

17. Przystanek PKS – brak aktualnego rozkładu jazdy autobusów PS. 

18. Ul. Polna i Słoneczna – wyrównanie nawierzchni oraz nawiezienie tłucznia lub frezowiny.  

 

Do pkt. 5. 

Zieliński Henryk - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji.  

/Opinie w załączeniu/ 

 

Do pkt. 5.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XLIII/1/17 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku XLIII/2/17 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. /numer druku XLIII/3/17 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia programu polityki zdrowotnej – Program szczepienia profilaktycznego przeciwko 

grypie dla osób po 65 roku życia. /numer druku XLIII/4/17 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 
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Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

bezprzetargowej dzierżawy i najmu nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Kożuchów. /numer druku XLIII/5a/17 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/6/17 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/7/17 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/8/17 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. /numer druku XLIII/9/17 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-13/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 5.10. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2017 rok. /numer druku XLIII/10/17 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w kwestii 

wyjaśnienia oznajmił, że podjęcie ww. uchwały pod względem merytorycznym jest niezasadne, 

jednak po wyjaśnieniach Burmistrza Kożuchowa można ją zaakceptować, ponieważ powiat 

nowosolski pokryje koszty odszkodowań.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Ponikwia 

Kazimierz – Sekretarz Gminy, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Pikulski Adrian – radny 

Rady Miejskiej, Szukiełowicz Zdzisław - radny Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – radna Rady 

Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji uroczyście podziękowano za współpracę Sekretarzowi Gminy – Panu 

Kazimierzowi Ponikwia.  

Następnie radna Brzezińska Barbara poinformowała o terminie pierwszego posiedzenia 

Komisji doraźnej ds. zmian nazw ulic oraz zaprosiła wszystkie zainteresowane osoby.  

Następnie omówiono zapotrzebowanie sołectw na remont dróg dojazdowych do posesji. 

Dyskutowano również o przekazaniu pozostałej frezowiny na bieżące naprawy dróg w gminie.  

Szukiełowicz Zdzisław, radny Rady Miejskiej zaprosił zgromadzonych gości na konferencję do 

Pałacu w Solnikach, poświęconą sołectwu Solniki.  

Następnie omówiono wycinkę i nasadzenie drzew w sołectwie Książ Śląski oraz remont 

świetlicy wiejskiej w Mirocinie Dolnym.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 7. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XLII został przyjęty większością głosów. /za- 12, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 15:25. 

      

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 

 

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                 Ireneusz Drzewiecki 


